
Hoi Marie Louise 

Ik heb naar aanleiding van de beantwoording op de vragen van mw Boelhouwer een vervolgvraag:

Wat betreft de provincie Utrecht hebben alleen de provincie Utrecht zelf en twee gemeenten het 
convenant ondertekend. Hoe ziet de gedeputeerde de inzet van de overige 24 gemeenten in de 
provincie op dit vlak, gezien de inzet waar de provincie voor heeft getekend?

Met vriendelijke groet

Hans Boerkamp
D66


